
Volgens de regering heeft de Commissie om bepaalde informatie verzocht, die haar ook is verstrekt, en
wordt momenteel verder onderhandeld over de berekening van de kosten voor de overgang naar de vrije
concurrentie. Over het principe van die kosten zou echter geen betwisting bestaan, en zij zouden door de
Commissie ten volle worden erkend.

Deze informatie is zeer bevreemdend:

� Is de Commissie het eens met het standpunt van de Spaanse regering dat de vergoeding van de kosten
voor de overgang naar de vrije concurrentie geen overheidssteun is?

� Heeft de Spaanse regering per 17 september 1999 alle informatie verstrekt waarom de Commissie had
verzocht?

Antwoord van de heer Monti namens de Commissie

(19 november 1999)

Zoals de Commissie de Spaanse regering al heeft laten weten, houdt haar voorlopige oordeel in dat de
„Costes de Transición a la Competencia” (CTC) � kosten van de overgang op concurrentie � steun vormen
in de zin van artikel 87 (voorheen artikel 92), lid 1 van het EG-Verdrag. Deze steunmaatregelen zijn
daarom ingeschreven in het register van niet-aangemelde steunmaatregelen en de beschikking van
8 juli 1999 betreffende het verzoek inzake een overgangsregeling dat door Spanje overeenkomstig
artikel 24 van richtlijn 96/0092/EG van het Parlement en de Raad van 19 december 1996 betreffende
gemeenschappelijke regels voor de interne markt voor elektriciteit (1) is ingediend vermeldt in de punten
2.2.3. en 3.2 dat de CTC moeten worden onderzocht in het licht van de concurrentieregels, met name
artikel 87, lid 3, onder c), van het EG-Verdrag. Dit is echter een voorlopige beoordeling die pas in de
eindbeschikking definitief zal vaststaan.

De Commissie heeft met de Spaanse autoriteiten regelmatig contact over de CTC. Zij had op 17 september
1999 nog niet alle informatie ontvangen die zij nodig heeft om ter zake een besluit te nemen.

(1) PB L 27 van 30.1.1997.

(2000/C 170 E/150) SCHRIFTELIJKE VRAAG E-1926/99

van Laura González Álvarez (GUE/NGL) aan de Commissie

(4 november 1999)

Betreft: Onregelmatigheden bij de uitvoering van het project voor herstel en verfraaiing van de Casa de
Campo in Madrid

Op 31 maart en 20 november 1997, en onlangs nog op 1 oktober 1999 heeft de vereniging voor de
redding van de Casa de Campo een brief tot Directoraat-generaal XVI van de Commissie gericht waarin
melding wordt gemaakt van talrijke onregelmatigheden die zich volgens de vereniging hebben voorgedaan
bij de uitvoering van Project 95.11.61.021 � E voor het herstel van beschadigde zones en landschappe-
lijke verfraaiing in het park van de Casa de Campo. Dit project wordt gefinancierd ten laste van het
Cohesiefonds en wordt uitgevoerd door de Milieudiensten van de stad Madrid.

De vereniging wijst met name op de aanleg, in de eerste fase van het project, van twee stuwbekkens in de
Meaques, die uiteindelijk niet meer waren dan poelen stilstaand water met de bijbehorende muggen en
geurhinder, terwijl het doel van het project net de biologische zuivering van de waterloop was. Beide
dammen werden later afgebroken.

Op 28 februari 1998 heeft het stadsbestuur van Madrid zijn goedkeuring gehecht aan het tweede algemene
saneringsplan voor Madrid, dat eveneens uit het Cohesiefonds wordt gefinancierd. Dit plan omvat
verschillende werkzaamheden in de bedding van de Meaques, voor een bedrag van 388 miljoen peseta’s,
waaronder de bouw van nog vier dammen.

C 170 E/126 NL 20.6.2000Publicatieblad van de Europese Gemeenschappen



Kan de Commissie nagaan of er bij de bouw en afbraak van deze dammen sprake is geweest van dubbele
betaling? Heeft de uitvoering van het project vertraging opgelopen en wat zijn daarvan de oorzaken?
Welke redenen worden aangevoerd voor de wijziging van het project en de aanleg van nieuwe parkeer-
plaatsen, in plaats van het risico op erosie en het verlies van open ruimte te beperken? Waarom zijn
bepaalde historische en landschappelijke elementen zoals de historische XVIIIde eeuwse ringmuur niet
hersteld? Waarom zijn geen maatregelen genomen om de dagelijkse verkeersstroom van meer dan 50.000
voertuigen in het Park van de Casa de Campo, met alle schadelijke milieugevolgen van dien, te beperken?

Antwoord van de heer Barnier namens de Commissie

(26 november 1999)

De Commissie is doende de ter beantwoording van de vraag nodige gegevens te verzamelen. Zij zal de
resultaten van haar onderzoek zo spoedig mogelijk mededelen.

(2000/C 170 E/151) SCHRIFTELIJKE VRAAG E-1929/99

van Jan Wiersma (PSE) aan de Commissie

(4 november 1999)

Betreft: De behandeling van Roma in de Tsjechische Republiek

Is de Commissie op de hoogte van het voornemen van het bestuur van de Tsjechische gemeente Usti Nad
Labem om in een woonwijk een muur aan te laten brengen ter afscheiding van het deel waar Roma wonen
van het deel waar niet Roma leven?

Acht de Commissie dit voornemen in strijd met de criteria van Kopenhagen, waaraan kandidaat-lidstaten
moeten voldoen?

Zo ja, welke actie zal de Commissie ondernemen?

Antwoord van de heer Verheugen namens de Commissie

(23 november 1999)

De Commissie is op de hoogte van het besluit dat de gemeenteraad van Usti nad Labem op 15 september
1999 heeft genomen om in een straat van de stad een „aarden wal” op te werpen die de Roma-inwoners
van de niet-Roma moet scheiden. Deze wal is op 13 oktober 1999 gebouwd, ondanks het verzet van de
Tsjechische regering en het feit dat de Tweede Kamer het besluit van de plaatselijke overheid diezelfde dag
heeft ingetrokken.

Op 18 oktober 1999 heeft de Tsjechische regering een resolutie goedgekeurd waarin zij een regerings-
vertegenwoordiger aanstelt, de heer Pavel Zarecky, staatssecretaris van Binnenlandse Zaken, om met de
plaatselijke overheid te onderhandelen en een haalbare oplossing te vinden, zoals door de Tweede Kamer is
verzocht. Voorts heeft de Tsjechische regering in haar resolutie de heer Pavel Rychetsky, vice-premier en
voorzitter van de Wetgevende Raad, met aandrang verzocht om de door de regering geboekte vorderingen
met vertegenwoordigers van de Roma-gemeenschap te bespreken en de diplomatieke vertegenwoordigin-
gen van de landen die zich in deze zaak tot de Tsjechische regering hebben gewend, op de hoogte te
houden. De Tsjechische regering heeft verklaard dat zij de kwestie vóór de Europese Raad van Helsinki
in december 1999 wil oplossen.

Na de bouw van de muur heeft de Commissie onmiddellijk haar bezorgheid geuit over de situatie in Usti
nad Labem, die zij op de voet volgt. Zij staat permanent in contact met de Tsjechische overheid en steunt
de Tsjechische Republiek in al haar inspanningen om tot een oplossing te komen die van het nodige
respect voor de Roma-minderheid getuigt en haar de nodige bescherming garandeert.
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